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JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Önkormányzati 
Bizottsága 2023. augusztus 29-én, kedden délután 13.00 órakor Lajosmizse Város 
Önkormányzat Dísztermében megtartott soros n y í l t bizottsági ülésről. 
 
Jelen vannak: Belusz László bizottság elnöke 
   Sebők Márta  bizottság tagja 

Sápi Tibor            bizottság tagja  
Borbély Ella             bizottság tagja 
Bagó István   bizottság tagja 
  

Tanácskozási joggal megjelentek: Basky András polgármester 
      dr. Balogh László jegyző 
      Muhariné Mayer Piroska aljegyző 
      dr. Tóth Andrea jegyzői irodavezető 
      Gulyás Annamária pénzügyi irodavezető 
      Konta Anita csoportvezető 
      Sipos Ágnes Meserét óvodavezető 
      dr. Bartalné Sipos Alexandra igazgatási ügy- 
      intéző 
      Óber Roland Műv. ház igazgató 
       
Jegyzőkönyvvezető: Márton Györgyné 
 
Belusz László ÖB elnök 
Tisztelettel köszöntöm a mai nyílt bizottsági ülésünkön megjelenteket. Megállapítom, 
hogy ülésünk határozatképes, mert az 5 fő bizottsági tagból 5 fő jelen van.   
A meghívót mindenki megkapta, az abban foglalt napirendi pontok mindenki előtt 
ismertek. Kérdezem, hogy van-e valakinek kiegészítésre, illetve módosításra javaslata? 
Amennyiben nincs, s egyetértünk a meghívó szerinti napirendi pontok tárgyalásával, 
kérem, kézfelemeléssel jelezzük. 
Megállapítom, hogy a bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 
az alábbi napirendi pontok tárgyalását fogadta el: 
 
Napirendi pontok:       Előterjesztő: 
1./ Szabó Krisztina szolgálati lakás iránti kérelme  Belusz László  
            ÖB elnök 
 
2./ Egyebek    
 

Zárt napirend 



3 
 

 
1./ Első lakáshoz jutók támogatása iránti kérelem  Belusz László 
         ÖB elnök 
1./ Napirendi pont 
Szabó Krisztina szolgálati lakás iránti kérelme 
Belusz László ÖB elnök 
Megüresedett a tűzoltóság melletti önkormányzati lakás. Szabó Krisztina az 
Önkormányzati Hivatal dolgozója, 4 órában kerül foglalkoztatásra. A tisztasági festés is 
szóba kerülne. A szeptemberi ülésre a Hivatal kidolgozná ennek költségeit és utána 
visszatérnénk a témakörre. Rendben van ez így? 
Sebők Márta ÖB tag 
Meddig maradhat a jelenlegi lakásban a kérelmező? Hova tud addig költözni? Ha ez a  
jövő évi költségvetés terhére lenne megoldva, az január, február, vagy március. Kérdés, 
hogy akkor mennyivel tudunk rajta segíteni? 
Basky András polgármester 
Nézzük meg, hogy mennyi lesz a felújítás költsége. 
Belusz László ÖB elnök 
Nézzük meg, hogy mennyibe kerül a felújítás, s utána visszatérünk rá. 
Kérdés, hozzászólás van-e? Nincs. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 
az alábbi határozatot hozta: 
94/2023. (VIII. 29.) ÖB hat. 
Javaslattétel adása felújítás vonatkozásában 
(Szabó Krisztina szolgálati lakás iránti kérelme) 
 

Határozat 
 
1./ Lajosmizse Város Önkormányzatának Önkormányzati Bizottsága a Lajosmizse,   
      Mizsei utca 13. szám alatti ingatlanra vonatkozóan javasolja a tisztasági festés  
      elvégzését. 
 
2./ Lajosmizse Város Önkormányzatának Önkormányzati Bizottsága javaslattal él a  
     Képviselő-testület felé, hogy a szeptemberi soros ülésen tárgyalja meg a határozat     
     1./ pontjában megnevezett ingatlan tisztasági festését, és utána visszatérünk a  
     kérelemre.  
 

Felelős: Önkormányzati Bizottság, polgármester 
    Határidő: 2023. augusztus 29. 
 
 
2./ Napirendi pont 
Egyebek 
Belusz László ÖB elnök 
Kérdezem, hogy az egyebekben van-e valakinek hozzászólása? 
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Borbély Ella ÖB tag 
Most voltak a Lajosmizsei Napok. A visszajelzéseket szeretném tolmácsolni. Amelyik 
műsoron részt vettem, azok jók voltak nekem. A szolgáltatások, az étkezős sátor kevés 
volt. Sorok álltak, nehezen lehetett sorra kerülni, nem győzték az embereket kiszolgálni. 
Lehetne még egy vendéglátó egységet beiktatni ilyen alkalomra.  
Óber Roland Műv. Ház igazgató 
A legnagyobb probléma az, hogy az elmúlt évben volt egy olyan állandó étkezési 
vendéglátó, aki bírta. Tapasztaltam én is a problémát, sokkal nagyobb apparátussal 
kellene fellépni. Nyolc vendéglátóst kerestünk meg. Lajosmizsén az M5 Burger is azt 
mondta, hogy inkább Szegedre megy a rendezvényre, mert az neki jobban megéri. 
Borbély Ella ÖB tag 
Ha több vendéglátó egység lenne egy ilyen rendezvényen, az a költségvetéshez is hozzá 
tudna járulni. 
Óber Roland Műv. Ház igazgató 
Köszönöm a jelzést, de örültem, hogy volt vendéglátós, aki ki tudta szolgálni a 
vendégeket. 
Basky András polgármester 
A búcsúval kapcsolatban volt egy felvetés. Aki a búcsúsok vezetője, jelezte, hogy már 
szombaton szeretne letelepedni a csatorna partjára, szombaton lenne a Lajosmizsei 
Napok rendezvényen, s vasárnap pedig a búcsúban, mert neki így jobban megérné, mert 
a búcsú nagyon beszűkül. 
Belusz László ÖB elnök 
Köszönjük. Ha nincs több hozzászólás, nyílt ülésünket ezennel berekesztem 13.20 
órakor, munkánkat a továbbiakban zárt ülés keretében folytatjuk. 
 

K.mf. 
 

 
  Belusz László     Sebők Márta 
  ÖB elnök      ÖB tagja 
         jkv. aláírója 


